
YÖNETİM KURULU 

FAALİYETLERİ 

25.02.2020 – 30.06.2020



TİCARET BAKANIMIZ SN RUHSAR PEKCAN VE TOBB BAŞKANIMIZ SN M.RİFAT

HİSARCIKLIOĞLU’NUN KATILIMIYLA WEBİNAR SİSTEMİ ÜZERİNDEN BİR TOPLANTI 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ. ÇOK OLUMLU GEÇEN GÖRÜŞMEDE EL BİRLİĞİ İÇİNDE COVİD-

19'UN YARATTIĞI EKONOMİK SORUNLARLA NASIL MÜCADELE EDECEĞİMİZİ ELE 

ALIP, TALEPLERİMİZİ BİR KEZ DAHA İLETTİK. 

SORUNLARI VE TALEPLERİ EN ÜST DÜZEYDE GÖRÜŞTÜK 
İŞ İNSANLARIMIZIN SORUN VE TALEPLERİNİ TOBB 

VE İLGİLİ BAKANLIKLAR NEZDİNDE DEFALARCA İLETTİK



AKDENİZ BÖLGE TOPLANTISI VİDEO 

KONFERANS SİSTEMİ ÜZERİNDEN TOBB 

BAŞKANI RİFAT HİSARCIKLIOĞLU 'NUN
KATILIMIYLA GERÇEKLEŞTİRİLDİ.

TALEPLERİMİZİ VE SORUNLARI HER PLATFORMDA ANLATMAKTAN VAZGEÇMEDİK

ÜST DÜZEY ÇOK SAYIDA GÖRÜŞMEDE 

BÖLGESEL TALEPLERİMİZİ İLETTİK

HER FIRSATTA 

ANKARA İLE 

TEMAS KURDUK



TOBB BAŞKANI RİFAT HİSARCIKLIOĞLU İLE TELEKONFERANS

YÖNTEMİYLE GÖRÜŞÜLDÜ. ESNAFIN TALEPLERİ DİLE GETİRİLİP,

DESTEK İSTENDİ.

SORUNLAR VE TALEPLER EN ÜST DÜZEYDE İLGİLİLERE İLETİLDİ

TOBB BAŞKANI KREDİ TALEPLERİMİZE OLUMLU YANIT VERDİ

NEFES 

KREDİSİ



LİTVANYA'NIN ANKARA BÜYÜKELÇİSİ AUDRİUS BRUZGA VE LİTVANYA

FAHRİ KONSOLOSLARIYLA TELEKONFERANS SİSTEMİ ÜZERİNDEN
SALGININ ETKİLERİNE YÖNELİK BİR GÖRÜŞME GERÇEKLEŞTİRDİK.

PANDEMİ SÜRECİNİ LİTVANYA BÜYÜKELÇİSİ VE FAHRİ KONSOLOSLARLA DEĞERLENDİRDİK

PANDEMİ SÜRECİNİ HER ALANDA DEĞERLENDİRDİK. 

ÜLKEMİZİN SAĞLIKLI VE GÜVENLİ BİR ÜLKE OLDUĞUNU ANLATTIK



ALANYA’DA YER ALAN ODA BAŞKANLARIYLA GERÇEKLEŞTİRİDİĞİMİZ TOPLANTI 
SONRASI YOL HARİTASI BELİRLENDİ. ODAMIZCA HAZIRLANAN RAPOR BAŞTA 
DIŞİŞLERİ BAKANIMIZ OLMAK ÜZERE, HAZİNE VE MALİYE BAKANIMIZA, TİCARET 
BAKANIMIZA, KÜLTÜR VE TURİZM BAKANIMIZA VE TOBB BAŞKANIMIZA İLETİLDİ. 

ODA BAŞKANLARI İLE ACİL DURUM DEĞERLENDİRMESİ YAPILDI
ODAMIZCA HAZIRLANAN RAPOR DIŞİŞLERİ BAKANIMIZ, TOBB HAZİNE VE MALİYE BAKANLIĞI, 

KÜLTÜR VE TURİZM BAKANLIĞI VE TİCARET BAKANLIĞINA İLETİLDİ



*KREDİNİN AÇIKLADIĞI DÖNEMLERDE BİRÇOK ÜYEMİZ BU 

ZORUNLULUKTAN DOLAYI KREDİYE BAŞVURAMAMIŞTIR. BU 

ZORUNLULUK KALDIRILINCA BU ÜYELERİMİZİN KREDİ 

KULLANMA İMKANLARI DOĞMUŞTUR.

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*KGF DESTEKLİ KREDİLERİN KULLANIMI KONUSUNDA SGK VE 
VERGİ BORCU YOKTUR YAZILARININ İSTENME ZORUNLULUĞU 
İLE İLGİLİ TALEBİMİZ



*MUCBİR SEBEB KAPSAMINA GİREN SEKTÖRLER BÜYÜK 

ORANDA GENİŞLETİLMİŞTİR

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*MUCBİR SEBEB KAPSAMININ ÖZELLİKLE BÖLGEMİZİN EKONOMİK 
YAPISI DA DEĞERLENDİRİLEREK KAPSAMININ GENİŞLETİLMESİ 
KONUSUNDAKİ TALEBİMİZ



*KISA ÇALIŞMA ÖDENEĞİ’NDEN YARARLANMA ŞARTLARI

İYİLEŞTİRİLMİŞTİR. 600 GÜN SİGORTA PRİMİ ŞARTI 450 GÜNE, SON

120 GÜNLÜK PRİM ÖDEME ŞARTI 60 GÜNE İNDİRİLMİŞTİR.

*ASKI BULUNAN TURİZM PERSONELİNİNDE KISA ÇALIŞMA

ÖDENEĞİNDEN YARARLANMASI SAĞLANMIŞTIR

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*KISA ÇALIŞMA ÖDENEĞİ ŞARTLARININ BÖLGEMİZ EKONOMİK 

YAPISI GÖZ ÖNÜNE ALINARAK GÜNCELLENMESİ KONSUNDAKİ 

TALEPLERİMİZ



*ODAMIZ ŞAHIS FİRMALARI İÇİN AYNI ŞARTLARDA HALKBANK

ARACILIĞIYLA 25 BİN TL LİMİTLİ KÜÇÜK İŞLETME CAN SUYU

KREDİSİ VE 25 BİN TL LIK KREDİ KARTI UYGULAMAYA

KONULMUŞTUR.

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*ESNAF ODASI ÜYELERİ İÇİN KEFALET KOOPERATİFLERİ

ARACILIĞIYLA VERİLEN KREDİNİN AYNI ŞARTLARDA ODAMIZ

ÜYELERİ İÇİN VERİLMESİ KONUSUNDAKİ TALEPLERİMİZ



ESNAF ODASI ÜYELERİNİN KOOPARATİFLER VASITASI İLE ALDIKLARI KREDİ NİN

ODAMIZ ÜYELERİNE DE SAĞLANMASI HUSUNDAKİ TALEPLERİMİZ DE OLUMLU

SONUÇLANDI. HALKBANKASI TARAFINDAN «KÜÇÜK İŞLETME CAN SUYU KREDİSİ

ODAMIZA KAYITLI GERÇEK KİŞİ FİRMALARA HALEN TAHSİS EDİLMEYE DEVAM

EDİYOR.

BİR TALEBİMİZ DAHA KARŞILIK BULDU
KÜÇÜK İŞLETME CAN SUYU KREDİSİ ÇIKTI



*KOSGEB’DEN ALINAN KREDİLERİN GERİ ÖDEMELERİ 3 AY

SÜRE İLE ERTELENMİŞTİ. BANKALARDAN KOSGEB DESTEĞİ İLE

ÇEKİLEN KREDİLERİNDE ÖDEMELERİ TALEBİMİZ SONRASI 3 AY

SÜRE ERTELENMİŞ VE PROJELERE DE 4 AY EK SÜRE VERİLMİŞTİR.

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*KOSGEB DESTEKLİ BANKALAR ARACILIĞIYLA ÇEKİLEN KREDİ

ÖDEMELERİNİN ERTELENMESİ KONUSUNDAKİ TALEPLERİMİZ



*BU KONU İLE İLGİLİ KOSGEB BAŞKANLIĞI’NIN ÇALIŞMALARI

TARAFIMIZCA YAKINEN TAKİP EDİLMEKTEDİR. KONU İLE İLGİLİ

GEREKLİ BÜTÇENİN OLUŞTURULMASI HALİNDE BU KONUDA DA

DEVLETİMİZİN DESTEKLERİ BEKLENMEKTEDİR.

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*GEÇMİŞTE OLDUĞU GİBİ KOSGEB TARAFINDAN VERİLEN

FAİZSİZ VEYA FAİZ DESTEKLİ KREDİLERİN HAYATA GEÇİRİLMESİ

KONUSUNDAKİ TALEPLERİMİZ



*ULAŞTIRMA BAKANLIĞININ AÇIKLAMASINA GÖRE TÜM 

HAVAYOLU FİRMALARA BORÇ ERTELEME VE İNDİRİM 

UYGULAMASI YÜRÜRLÜĞE KONUMUŞTUR.

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*PANDEMİ SÜRECİNDEN ETKİLENEN TÜRK HAVA YOLLARI’ NA

VERİLMESİ PLANLANAN DESTEĞİN BÖLGEMİZ TURİZMİ İÇİN

DİĞER HAVA YOLU FİRMALARINA DA VERİLMESİ

KONUSUNDAKİ TALEPLERİMİZ



*BU KONUDAKİ TALEPLERİMİZ İLE İLGİLİ GELİŞMELER HALEN 

TARAFIMIZCA TAKİP EDİLMEKTEDİR. 

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*HAVAYOLU FİRMALARINA VERİLEN VEYA VERİLMESİ

DÜŞÜNÜLEN DESTEĞİN KARAYOLU TAŞIMACILIĞI YAPAN

FİRMALARA DA BÖLGEMİZ TURİZMİ İÇİN VERİLMESİ

KONUSUNDAKİ TALEPLERİMİZ



*BU KONUDAKİ TALEPLERİMİZ İLE İLGİLİ GELİŞMELER HALEN 

TARAFIMIZCA TAKİP EDİLMEKTEDİR. 

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*KİRACI KONUMUNDAKİ İŞLETMELERE, BU KONUDAKİ YAŞANMASI

MUHTEMEL SORUNLARIN ÇÖZÜMÜ İÇİN KİRA DESTEĞİ

SAĞLANMASI VE KİRA STOPAJININ KALDIRILMASI VEYA BU

KONUDA TEŞVİK SAĞLANMASI KONUSUNDAKİ TALEPLERİMİZ



*BU KONUDAKİ TALEPLERİMİZ İLE İLGİLİ GELİŞMELER HALEN 

TARAFIMIZCA TAKİP EDİLMEKTEDİR. 

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*2021 OCAK AYINA KADAR ERTELENEN KONAKLAMA

VERGİSİNİN 2020 YILI İÇİN TAMAMEN KALDIRILMASI

KONUSUNDAKİ TALEPLERİMİZ



*PANDEMİ SÜRECİNİN BAŞINDA BU KONUDAKİ YAŞANMASI

MUHTEMEL SORUNLARIN ÖNÜNE GEÇMEK AMACIYLA GEREK

ANKARA’DA GEREKSE BÖLGEMİZ YETKİLİLERİ NEZDİNDE

GİRİŞİMLERDE BULUNULMUŞ VE MÜNFERİT BİRKAÇ KESİM İŞLEMİ

DIŞINDA HERHANGİ BİR SORUNLA KARŞILAŞILMAMIŞTIR.

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

*GEREK ÜYELERİMİZ GEREKSE VATANDAŞLARIMIZIN PANDEMİ

SÜRECİNDE ELEKTRİK, SU, İNTERNET GİBİ FATURA ÖDEMELERİNDE

YAŞAYACAKLARI SORUNLAR SONRASI KESİNTİYE UĞRATILMAMASI

KONUSUNDAKİ GİRİŞİM VE TALEPLERİMİZ



BU KAPSAMDA ODAMIZCA 1304 ÜYEMİZE NEFES KREDİSİ FAALİYET

BELGESİ DÜZENLENMİŞTİR.

RAPORLARIMIZDA BELİRTİLEN TALEPLER

VE SONUÇLARI

ZOR GÜNLER GEÇİREN ÜYELERİMİZE GEÇMİŞ YILLARDA OLDUĞU GİBİ BİR

NEBZE DE OLSA RAHAT NEFES ALDIRABİLMEK AMACIYLA DENİZBANK VE

KREDİ GARANTİ FONU İLE YAPILAN PROTOKOL ÇERÇEVESİNDE TOBB

NEFES KREDİSİ ÜYELERİMİZİN KULLANIMINA AÇILDI.



TOBB NEFES KRESİ İLE İLGİLİ ÜYELERİMİZİN BANKALARIN UYGULAMALARI KONUSUNDA

YAŞADIKLARI SORUNLAR VE ŞİKAYETLER ŞUBE MÜDÜRLERİ İLE ODAMIZDA YAPILAN

TOPLANTILARDA KENDİLERİNE İLETİLDİ. NEFES KREDİSİ SÜRECİNDE ÜYELERİMİZDEN GELEN

TÜM TALEPLER ODAMIZCA İLGİLİ BANKA ŞUBESİ NEZDİNDE TAKİP EDİLMİŞ VE ÜYELERİMİZE

GEREKLİ GERİ DÖNÜŞLER YAPILMIŞTIR.

TOBB NEFES KREDİSİNİN TAKİPÇİSİ OLDUK

HER 

AŞAMASINI 

TAKİP ETTİK



TOBB NEFES KREDİSİYLE İLGİLİ OLARAK ALANYA’DA BULUNAN DENİZBANK 

ŞUBELERİNİN MÜDÜRLERİYLE ALTSO’DA BİR ARAYA GELİNDİ. 

BANKA MÜDÜRLERİ İLE SIK SIK BİR ARAYA GELDİK VE 

BANKALARI UYARDIK

TOBB NEFES 

KREDİSİ



ODAMIZ GİRİŞİMLER İLE BU TALEPLER ANKARA’DA İLGİLİ KURUMLARA ULAŞTIRILMIŞTIR.

YAŞANILAN PANDEMİ SÜRECİNDE ÇALIŞMALARIMIZ SADECE ÜYELERİMİZ İLE SINIRLI

KALMAYIP, DİĞER ODALARINDA ÜYELERİ İÇİN TARAFIMIZA ULAŞTIRILAN TALEPLERİN

TAKİPCİSİ OLUNMUŞTUR.

SADECE ODAMIZ ÜYELERİ İÇİN DEĞİL ALANYAMIZDAKİ TÜM İŞ 

İNSANLARININ SORUNLARININ ÇÖZÜMÜ NOKTASINDA KÖPRÜ OLDUK

ALANYA ESNAF ODASI BAŞKANI NURİ DEMİR

VE YÖNETİMİ TARAFINDAN ÜYELERİNİN

TALEPLERİNİ İÇEREN DOSYA DESTEK İÇİN

ODAMIZA SUNULMUŞTUR.



BANKALARA UYARILARDA BULUNDUK

ÜYELERİMİZİN FİNANSMANA ERİŞİ NOKTASINDA BANKALARIN OLUMSUZ

TUTUMU SONRASI BANKALARA ÇAĞRIDA BULUNDUK. SADECE İYİ GÜNDE

DEĞİL KÖTÜ GÜNLERDE DE ÜYELERİMİZİN YANLARINDA OLMALARINI

İSTEDİK.

BU KONUDA BANKALARIN SERGİLEDİĞİ OLUMSUZ TAVIRLAR İLE İLGİLİ

ŞİKAYETLERİMİZ DOĞRUDAN İLGİLİ KURUMLARA İLETİLDİ. AYRICA BU

KONUDAKİ ŞİKAYETLERİMİZ BANKALAR BİRLİĞİ, TOBB DIŞİŞLERİ BAKANIMIZ,

HAZİNE VE MALİYE BAKANLIĞIMIZ İLE TİCARET BAKANLIĞI’MIZA YAZIYLA

BİLDİRİLDİ.



NORMALLEŞME SÜRECİNE GİRİLMESİNİN ARDINDAN BİRÇOK SEKTÖRDE KISITLAMALAR

KALDIRILIRKEN RESTORAN, SPA MERKEZLERİ, TAKSİCİLER, HALI SAHA İŞLETMECİLERİ VB BAZI
İŞLETMELERDE DEVAM EDEN KISITLAMALAR KONUSUNDA YAŞANAN SORUNLAR VE BELİRSİZLİKLER

ANTALYA VALİSİ SAYIN MÜNİR KARALOĞLU İLE BU SÜREÇTEKİ SIKI İŞBİRLİĞİMİZ NETİCESİNDE

OLUMLU OLARAK SONUCA ULAŞTIRILMIŞTIR

NORMALLEŞMEYE SÜRECİNDE DE TAVSİYELERİMİZİ 

İLETMEYE DEVAM ETTİK 



ANTALYA VALİSİ MÜNİR KARALOĞLU’NU ZİYARET EDEREK, BAŞTA LOKANTA VE 

RESTORANLARIN ÇALIŞMA SAATLERİNİN UZATILMASI, OTOBÜSLERDE OLDUĞU GİBİ 

TAKSİLERDE DE NORMAL DÜZENE GEÇİLMESİ GİBİ BAZI KONULARDA TALEPLERİMİZİ 
KENDİSİNE İLETTİK.

NORMALLEŞME SÜRECİNDE DAHİ GÜNCELLENEN TALEPLERİN TAKİPÇİSİ OLDUK

ANTALYA VALİMİZ İLE SÜREKLİ DİRSEK TEMASINDA OLDUK



COVİD 19 SALGINI SÜRESİNCE 

ODAMIZCA YAPILAN ÇALIŞMALAR

SOSYAL FAALİYETLER



KRONİK HASTALIĞI BULUNAN, HAMİLE OLAN, 12 YAŞ ALTI ÇOCUĞU OLAN KADIN 
PERSONELE İDARİ  İZİN VERİLDİ.GEREK ODAMIZ ÇALIŞANLARI GEREKSE 
ÜYELERİMİZİN SAĞLIĞI İÇİN YAYILMAYI ENGELLEYİCİ VE KORUYUCU TEDBİRLER 
İVEDİLİKLE HAYATA GEÇİRİLDİ 

YAYILMAYI ENGELLEYİCİ VE KORUYUCU TEDBİRLERİ İVEDİLİKLE ALDIK

ODA HİZMETLERİNİ 

ASLA SEKTEYE 

UĞRATMADAN 

MİNİMUM PERSONEL 

İLE TÜM FAALİYET VE 

HİZMETLERE DEVAM 

EDİLDİ



ALANYA’MIZDAKİ TİCARİ İŞLETMELERE ÜCRETSİZ MASKE DAĞITIMI YAPILMASI KONUSUNDA

VALİLİK NEZDİNDE DEVREYE GİRDİK. MASKELERİN YERLERİNE İVEDİLİKLE ULAŞABİLMESİ İÇİN

ODAMIZ WEB SAYFASINDA OLUŞTURULAN FORM ÜZERİNDEN TALEP TOPLAYIP, ÜCRETSİZ

MASKELERİ İŞLETMELERE ULAŞTIRDI.

İHTİYAÇ DUYULAN MASKELERİN DAĞITIMI KONUSUNDA DEVREYE GİRDİK

BİR HAFTADA GEREK 

ODAMIZ VE GEREKSE 

ESNAF ODALARINA 

KAYITLI İŞLETMELERİN 

ÇALIŞANLARI İÇİN 

400 BİN MASKE 

DAĞITILMASINA VESİLE 

OLDUK.

BİR HAFTADA GEREK ODAMIZ VE GEREKSE ESNAF ODALARINA KAYITLI İŞLETMELERİN ÇALIŞANLARI İÇİN 

400 BİN MASKE DAĞITILMASINA VESİLE OLDUK.



BİNLERCE İHTİYAÇ SAHİBİ AİLEYE GIDA PAKETİ YARDIMI YAPILDI. 

İHTİYAÇ SAHİPLERİNİ UNUTMADIK. 

ZOR GÜNLERDE REKOR SAYIDA İHTİYAÇ SAHİBİNE ULAŞTIK



ŞEHİTLER HAFTASI DOLAYISIYLA, BAŞSAVCIMIZ, EMNİYET 
MÜDÜRÜMÜZ, JANDARMA KOMUTANIMIZ VE SOSYAL HİZMET MERKEZİ 
MÜDÜRÜMÜZLE BİRLİKTE NE YAPARSAK YAPALIM HAKLARINI 
ÖDEYEMEYECEĞİMİZ AZİZ ŞEHİTLERİMİZİN AİLELERİ ZİYARET EDİLDİ. 

SÜREÇTE ŞEHİT AİLELERİMİZİ DE ZİYARET EDEREK 

MORAL VERDİKUNUTMADIK
ALANYA VE GAZİPAŞA’DAKİ 217 ŞEHİT VE GAZİ AİLESİNE TÜRK BAYRAĞI, 

LOLONYA, ÇİKOLATA VE TÜRK KAHVESİ İÇEREN ÇANTALARIMIZ HEDİYE EDİLDİ.



ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ İŞBİRLİĞİNDE ALKÜ HASTANEMİZE
İKRAM ARACI HİZMETE SUNULDU FEDAKAR SAĞLIK ÇALIŞANLARIMIZA
MORAL VERMEK AMACIYLA İÇİN ACİL SERVİS ÖNÜNDE ÜCRETSİZ
OLARAK, ÇAY, KAHVE, SİMİT VE MEŞRUBAT DAĞITILDI.

SAĞLIK ÇALIŞANLARIMIZA MORAL VERDİK, YANLARINDA OLDUĞUMUZU HİSSETTİRDİK

PANDEMİ DÖNEMİNİN KAHRAMANLARINI UNUTMADIK



#EVDEKAL TÜRKİYE #EVDEHAYATVAR HASTAGLERİYLE
PAYLAŞIMLAR YAPILDI 

TOPLUMU BİLİNÇLENDİRME ÇALIŞMALARINA 

DESTEK OLUNDU

https://www.facebook.com/hashtag/evdekal?__cft__[0]=AZW_tiWeCpsYKgWXZq0fLyeCP30XDUakCKGGkp_2VbvKqwU6pcZMQmCgFIUs3Mn5y1sS8kcpoYkC2XuApLTyKfcMo3Ozn7YVz7pRGF4cfAcpFmRzK-j1R5YcTo8eqVDvFFw&__tn__=*NK-R
https://www.facebook.com/hashtag/evdehayatvar?__cft__[0]=AZW_tiWeCpsYKgWXZq0fLyeCP30XDUakCKGGkp_2VbvKqwU6pcZMQmCgFIUs3Mn5y1sS8kcpoYkC2XuApLTyKfcMo3Ozn7YVz7pRGF4cfAcpFmRzK-j1R5YcTo8eqVDvFFw&__tn__=*NK-R


NORMALLEŞME SÜRECİNE GEÇİLDİKTEN SONRA DA 

NEREDEYSE HER SEKTÖRDEN ÜYELERİMİZİ ODAMIZDA 

AĞIRLAYARAK BİR DURUM DEĞERLENDİRMESİ YAPTIK

PANDEMİ SÜRECİNDE HİÇ KOPMADIĞIMIZ İŞ İNSANLARI İLE 

NORMALLEŞME SÜRECİNDE DE BİR ARAYA GELDİK

SİYASİ PARTİLERİN İLÇE BAŞKANLARI, SİVİL TOPLUM KURULUŞLARI TEMSİLCİLERİ, ODA VE DERNEK 
BAŞKANLARI VE ÇOK SAYIDA İŞ İNSANININ KATILDIĞI TOPLANTIDA ÖZELLİKLE SİCİL AFFI, ÇEK VE SENET 
ÖDEMELERİNİN ÖTELENMESİ VE KİRA ÖDEMELERİ KONUSUNDAKİ TALEPLERİ ALDIK. BU TALEPLERİN İLGİLİ 

MAKAMLARA ULAŞTIRILMASI YÖNÜNDE ÇALIŞMALAR YAPTIK



2017 YILINDA ERTELENEN SEÇİMLER ÖNCESİNDE MAHMUTLAR

MAHALLESİ İÇİN VERDİĞİMİZ VE GEÇEN YIL RESMİYET

KAZANAN NOTER SÖZÜ SONRASI NOTERİMİZİN TEMMUZ AYI

İÇİNDE GÖREVE BAŞLAMASI BEKLENİYOR.

ALANYA 6. NOTERLİĞİ’ NİN TEMMUZ AYINDA MAHMUTLAR’ DA 

HİZMETE BAŞLAMASI BEKLENİYOR

MAHMUTLARDAN SONRA ALANYAMIZIN BATISINDA KONAKLI MAHALLEMİZ İÇİNDE YAPTIĞIMIZ NOTER 

BAŞVURUSUNU DA YAKINEN TAKİP EDİLMEKTEDİR.



GEÇTİĞİMİZ SEÇİMLERİNDEN ÖNCE KONAKLI MAHALLESİNE

KAZANDIRMAKLA İLGİLİ VERDİĞİMİZ FAKULTE SÖZÜ YABANCI

DİLLER OKULU KONUSUNDA DA ÇALIŞMALARIMIZ PANDEMİ

SÜRECİNDE ARA VERMEDEN DEVAM ETTİ.

ALANYA 6. NOTERLİĞİ’ NİN TEMMUZ AYINDA MAHMUTLAR’ DA 

HİZMETE BAŞLAMASI BEKLENİYOR

GENÇLİK SOR MÜDÜRLÜÜNDEN ÜNİVERSİTEMİZE TAHSİSİ GERÇEKLEŞTİRİLEN VE BÜYÜK UMUTLAR SONUCU YAPILAN VE
UZUN SÜREDİR ATIL DURUMDA KADERİNE TERK EDİLMİŞ OLAN KONAKLI KONGRE MERKEZİNDE ALKÜ BÜNYESİNDEKİ
DİŞ HEKİMLİĞİ FAKULTESİ VE YABANCI DİLLER YÜKSEKOKUYLU ÖĞRENCİLERİNDEN OLMAK ÜZERE İLK ETAPDA 1500
ÖĞRENCİMİZİN RAHAT BİR ŞEKİLDE DERSLERİNİ TAKİP EDEBİLECEKLERİ BİR ORTAMIN SAĞLANMASI
HEDEFLENMEKTEDİR.



PROJELERİMİZİ TAKİP ETMEYE DEVAM ETTİK

ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI MUHİTTİN BÖCEK MAKANINDA ZİYARET

EDİLEREK ALANYA TOPTANCI HALİ, GÜZELBAĞ SANAYİ SİTESİ KONULARINDAKİ

ÇALIŞMALARIMIZ MASAYA YATIRILDI.



PROJELERİMİZİ TAKİP ETMEYE DEVAM ETTİK

ANTALYA BÜYÜKŞEHİR YETKİLİLERİ İLE ALANYA TOPTANCI HALİNDE PROJE İLE İLGİLİ 

YERİNDE İNCELEMELERDE BULUNULDU. 



PROJELERİMİZİ TAKİP ETMEYE DEVAM ETTİK

ALANYAMIZDAKİ HAL DERNEK BAŞKANLARIMIZ İLE DE DEVAM EDEN HAL PROJESİ

YERİNDE İNCELENDİ. HAL ESNAFIMIZIN TALEPLERİNDE DOĞRULTUSUNDA ODAMIZ

GİRİŞİMLERİ İLE ALANYAMIZA KAZANDIRILILAN PROJENİN EN KISA ZAMANDA

TAMAMLANMASI KONUSUNDA DA ÇALIŞMALARI YAKINEN TAKİP EDİYORUZ.



TRT ANTALYA RADYOSU AKDENİZİN SESİ PROGRAMINA KONUK 

OLDUK

TRT ANTALYA 

RADYOSU'NDA 

"AKDENİZ'İN SESİ" 

PROGRAMINA KONUK 

OLARAK, PANDEMİ VE 

NORMALLEŞME 

SÜREÇLERİNDE 

YAPTIĞIMIZ 

ÇALIŞMALAR İLE 

ODAMIZDA 

GERÇEKLEŞTİRDİĞİMİZ 

PROJELERİ ANLATILDI



ANTALYA VALİSİ MÜNİR KARALOĞLU’ NA TEŞEKKÜR ZİYARETİ

PANDEMİ SÜRECİNDE BİRÇOK KONUDA ÇALIŞMALARIMIZA DESTEK OLAN 

ANTALYA VALİSİ MÜNİR KARALOĞLU’NA TEŞEKKÜR ZİYARETİNDE BULUNARAK, 

PANDEMİ SÜRECİNDE BÖLGEMİZ İÇİN YAPTIĞI ÇALIŞMALAR ANISINA BİR 

PLAKET TAKDİM ETTİK.



TURİZM GASTRONOMİ VE MUTFAK SANATLARI BÖLÜMÜ İÇİN 

ODAMIZCA YAPTIRILAN UYGULAMA MUTFAĞI HİZMETE AÇILDI 

ALKÜ TURİZM FAKULTESİ GASTRONOMİ VE MUTFAK SANATLARI ÖĞRENCİLERİ İÇİN ACİL 

İHTİYAÇ OLAN VE ODAMIZCA YAPIMI ÜSTLENİLEN UYGULAMA MUTFAĞINI 10 MART 

2020 TARİHİNDE SAYIN REKTÖRÜMÜZLE, HOCALARIMIZ VE SEVGİLİ ÖĞRENCİLERİMİZ İLE 

BİRLİKTE HİZMETE AÇILDI



ODAMIZ EĞİTİM FAALİYETLERİ PANDEMİ SÜRECİNDEN DOLAYI 

ZORUNLU OLARAK YARIM KALDI

ALTSO AKADEMİ TARAFINDAN HAZIRLANAN 2020 YILI 1. DÖNEM KİŞİSEL GEİŞİM 

SEMİNERLERİMİZE 29 ŞUBAT GÜNÜ NÖRO PAZARLAMA EĞİTİMİMİZ İLE START VERDİK. 7 MART 

GÜNÜ DE STRESLE BAŞA ÇIKMA YÖNTEMİ KONULU SEMİNERİMİZLE DEVAM ETTİĞİMİZ 

PROGRAMLARIMIZI PANDEMİ SÜRECİNDEN SONRA İPTAL ETMEK DURUMUNDA KALINDI



ALKÜ VE ODAMIZ İŞBİRLİĞİNDE TÜRKÇE KURSLARI İÇİN START 

VERİLDİ 

ODAMIZ EĞİTİM FAALİYETLERİ KONUSUNDA DA BOŞ DURMADIK. SAYIN ALKÜ REKTÖRÜMÜZ VE
ALKÜ TÖMER MÜDÜRÜMÜZ ÖĞRETİM ÜYESİ DR.ERAY BAYRAMOL İLE YAPTIĞIMIZ

GÖRÜŞMELERDE YENİ ÖĞRETİM DÖNEMİNDE ÜNİVERSİTEMİZDE OKUYAN YABANCI UYRUKLU

ÖĞRENCİLERİMİZ VE ALANYAMIZDA YERLEŞİK YAŞAYAN YABANCILAR İÇİN TÜRKÇE

KURSLARINA START VERMEK KONUSUNDA ANLAŞMA SAĞLANDI.

ALKÜ REKTÖRÜ PROF DR EKREM

KALAN VE GENEL SEKRETER DR. SİNAN
KARTAL, ALTSO’YA BİR ZİYARET

GERÇEKLEŞTİRDİ. BURADA HEM

COVİD 19 SÜRECİ DEĞERLENDİRİLDİ

HEM EĞİTİM KONUSUNDA İŞBİRLİĞİ
ÇALIŞMALARIMIZ BİR KEZ DAHA

MASAYA YATIRILDI. ORTAK PROJE
YAPMAYA KARAR VERDİK.



08 MAYIS - ALKÜ REKTÖRÜ PROF DR EKREM KALAN VE GENEL SEKRETER DR. SİNAN KARTAL, ALTSO’YA

BİR ZİYARET GERÇEKLEŞTİRDİ. BURADA HEM COVİD 19 SÜRECİ DEĞERLENDİRİLDİ HEM EĞİTİM 

KONUSUNDA İŞBİRLİĞİ ÇALIŞMALARIMIZ BİR KEZ DAHA MASAYA YATIRILDI. ORTAK PROJE YAPMAYA 
KARAR VERDİK. 

SÜREÇTE ÜNİVERSİTE İLE İRTİBAT İÇİNDE KALDIK, İŞBİRLİĞİ İÇİNDE HAREKET ETTİK



TÜRKİYE’DE YENİ TİP KORONA VİRÜSÜN (COVID-19) GÖRÜLMESİNİN 
ARDINDAN YURT GENELİNDE ALINAN TEDBİRLER KAPSAMINDA ALANYA 
TİCARET VE SANAYİ ODASI HİZMET BİNASI DA DEZENFEKTE EDİLDİ. 
DEZENFEKSİYON ÇALIŞMALARI SÜREÇ İÇİNDE PERİYODİK OLARAK DEVAM ETTİ

ÜYELERİMİZİN VE ÇALIŞANLARIMIZIN SAĞLIĞI İÇİN 

DEZENFEKSİYON ÇALIŞMALARI BAŞLATTIK



01 NİSAN – CUMHURBAŞKANIMIZIN BAŞLATTIĞI

#BİZBİZEYETERİZTURKİYEM KAMPANYASINA DESTEK VERİLDİ. 

KAMPANYALARA DESTEK VERİLDİ

https://www.facebook.com/hashtag/bizbizeyeterizturkiyem?__cft__[0]=AZUUIq9h9947Fvz103XD2LxdntHfUUoPHDbmXMqTC8D42Jo6IRSxoSsP49gJwlecF7y3UbRhizIIJTx9wqBTPcU3BF7WPSDmoIMUvcbvRUy3lizannCuyEaj4apP3xhpoMs&__tn__=*NK-R


PROJELERİMİZİ TAKİP ETMEYE DEVAM ETTİK

ALANYA TOPTANCI HALİ GİBİ GÜZELBAĞ SANAYİ SİTESİ GİBİ KONULARDAKİ 

ÇALIŞMALARIMIZI ARALIKSIZ DEVAM ETTİRDİK VE ÖNEMLİ MESAFELER KAYDETTİK.



ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ’NDEN GELEN YETKİLİLERLE TÜRKLER TOPTANCI

HALİ’NDE İNCELEME YAPILDI. BU SÜREÇTE BU BÜYÜK PROJENİN HAYATA GEÇMESİ

İÇİN ÇABALARIMIZ DEVAM ETTİ.

SÜREÇTE YATIRIM ÇALIŞMALARINI DA TAKİP ETTİK

PANDEMİ VAR DİYE ÖNEMLİ PROJELERİ BİR KENARA BIRAKMADIK



SÜREÇTE GEREK ÜYELERİMİZİN GEREKSE VATANDAŞLARIMIZDAN GELEN 

TÜM ŞİKAYETLER, TÜM TALEPLER TARAFIMIZCA ALINMIŞTIR. 

BİR ŞEKİLDE YETKİLİ PERSONELİMİZE 

ULAŞAMAYAN ÜYELERİMİZE GERİ DÖNÜŞ SAĞLANMIŞ VE ŞİKAYETLERİ 

İLE İLGİLİ MUHAKKAK BİLGİLENDİRME VE GERİDÖNÜŞ YAPILMIŞTIR. 

KISACASI SORUNLARIN ÇÖZÜMÜ NOKTASINDA 

HEM YÖNETİM HEM ÇALIŞANLARIMIZ GECE GÜNDÜZ DEMEDEN 

ŞİKAYET VE TALEPLERE 

CEVAP VEREBİLMEK İÇİN VAR GÜCÜYLE GAYRET GÖSTERMİŞTİR.



TEŞEKKÜRLER

ODA YÖNETİM KURULU 



ALANYA TİCARET VE SANAYİ ODASI


